
 

 

Sagsnr: 17.01.01-A30-5-19 

 

 Dato: 20. august 2021 

 

Dagsorden 

Mandag den 10.1. 2022 kl. 19.00 til 21.30 
 
På teams online? 
 

 

Deltagere: 

Medlemmer institution: 

Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  

Olga Marcovitch Jensen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 

Helle B. Meisner, stedfortræder, Nim Skole og Børnehus 

Jonna Petersen, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim 

Lissy Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 

 

Medlemmer forældresiden: 

Helene Rosing-Asvid, forældrerepræsentant 

Mette Hoff, forældrerepræsentant 

Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant 

Pernille Ræbild Olsen, forældrerepræsentant 

Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant 

Jonna Hedegaard Nielsen, forældrerepræsentant 

Pernille Bønløkke, forældrerepræsentant 

Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 

  
 

 

 

Emne Hvem tid Referat 
 

Dagsorden 

1.Velkommen. 

Punkter til eventuelt (5 minutter) 

Formand   

2. Elevrådet (10 minutter)   Johanne & Isabel 

Legepakker-til klasserne. 

Rydde op i legetek, male legetek. 
Telefoner 

Prøveuge, hvor telefoner kan blive i tasken 
på mellemtrinnet. 

El-kedel + mikroovn 
Mikroovn-prøveperiode. Se hvordan det vil 

gå med brug og rengøring. 

Optaget af om 6.klasse skal have lov til lidt 
mere, fordi de er de ældste. 

 
Ifølge Lissy, oplever lærerne på 

mellemtrinnet ikke som udgangspunkt, at 
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der er udfordringer med mobiltelefoner i 
timerne.  

Væsentligt at eleverne i 6.klasse kan øve sig 
i at have mobiltelefoner i taskerne – også 

med blik for overgangen til 7.klasse. 

Bestyrelsen er positivt indstillet over forsøg 
med mikroovn. 

 

3. Meddelelser fra skoleleder, 

dagtilbudsleder, 

medarbejderrepræsentanter og 

formand  

(30 minutter) 

  Lars, skoledelen 
Opstart efter ferien. Godt fremmøde. Corona 

i periferien.  
Selvtest til eleverne fungerer umiddelbart 

fint. 

Træer for enden af boldbaner er fjernet. Der 
bygges ca.10 dobbelthuse. Der laves en 

overgang ned mod boldbanen. 
Der kommer løbende nye elever til. Det er 

som udgangspunkt rigtig fint. 
Helle stopper 31.01.22 på Nim skole. Helle 

har fået et pæd.leder stilling på folkeskole i 

Vejle kommune.  
Lærerpraktikanter 4.års studerende på 

mellemtrinnet. 
Stude 

 

Olga, Børnehuset 
Stille og rolig opstart.  

Personalemæssigt en længere sygemelding.  
Forlænger en personale i vuggestuen, som 

er i tidsbegrænset stilling. 
Ansættelse af medhjælper. 

2022 når vi op på 76 børn i alt i Børnehuset. 

 
Lissy,medarbejderrep. skolen 

Fastholder morgensang i ny form-på 
mellemtrinnet i Aulandia 

KRAI i musik. 

 
Jonna, medarbejder rep.Børnehuset 

Farvel til Henriette. Omrokering mellem 
stuerne.  

Alle godt tilbage- uden Corona. 

4. Sovepolitik i dagtilbud Nim Høring. 

Bilag (15 minutter) 

  Olga ønsker bestyrelsen syn på skrivet med 
fokus på følgende punkter: 

- Vuggestuen ønsker ikke at vække 
børnene af deres søvn. Hensynet er  

børnenes udvikling og sundhed 

gennem søvn- dette perspektiv er 
taget med afsæt i forskning. 

Personalets ressourcebrug i forhold til 
børnenes søvn- et ønske om en drøftelse af 

en mere ensrettet ramme. 

 
Når barnet lægges til at sove, er det ikke  

muligt at en personale kan gå fra, til at gå 
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med barnet. Olga oplevede ved opstart i 
Børnehuset, at der blev brugt 2 hele 

personaleressourser ved putning. Disse ress. 
kan dermed ikke benyttes ved de andre 

børn.  

Olga fremhæver et fokus på ressourcebruget 
således at alle børn tilgodeses. 

 
Er det muligt at linke til sundhedsplejersken 

Horsens kommune i forhold til ikke at vække 

børn af deres søvn. 
 

God opbakning fra bestyrelsen til Olgas 
skriv. 

 

Både personale samt Olga, der har valgt at 
træffe disse beslutninger og lægge denne 

retning. 

5. Drøftelse af skole – hjem samtaler i 

skolen. (10 minutter) 

Bilag 

  Midtvejsevaluering af afholdelse af 

skole/hjem-samtaler i skoledelen. 

 
Lars ønsker feedback fra bestyrelsen på: 

-Skal forældre tildeles et tidspunkt i god tid? 
-Skal vi forvente at forældre kan deltage 

onsdag og på det tidspunkt der blevet givet? 

-Drøftelse af brugen af spindene i Min 
Uddannelse til forberedelse 

- Hvor præcise faglige tilbagemeldinger 
ønsker I? Testresultater eller blot en 

fortolkning med personalets ord. 
 

Feedback på at indhold og ramme for 

samtalerne allerede fungerer rigtig fint med 
plads til barnet og barnets perspektiv. 

Spindene er omfangsrige- men det er fint at 
forældre og barn sammen har et fælles 

tredje at forholde sig til inden samtalen. 

 
14.dages varsel kan være en udfordring. Et 

ønske om flere måneders varsel. Her er det 
muligt at forældre kan bytte rundt. 

 

Det er en udfordring at få tider efter kl.16.  
Væsentligt med god tid. 

Forskellige ugedage. 
 

Spindene fylder meget i forberedelsen – de 
skal omsættes og forklares for børnene. 

 

Det opleves, at al personale omkring 
børnene bidrager. 

 
Spindene fylder meget. Det er væsentligt at 

høre om, hvor barnet brug for fokus og 

hvordan hjemmet kan bakke op herom.  
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Barnets trivsel er også væsentligt. 

 
Det giver også god menig, at der gives plads 

til at barnet ikke deltager i hele samtalen. 

 
Der er positiv feedback på referater, på data 

fra test. Der er god feedback på den 
skriftlige del. 

 

Det vægtes at der er konkret data far 
evalueringer og test. 

 
Spindene-ok som forberedelse med barnet- 

men skal ikke nødvendigvis fylde til 

samtalen. 
 

Generelt gives der udtryk for at bestyrelsen 
oplever velforberedte personale ved 

skole/hjem-samtalerne. 
 

Væsentligt at barnet deltager til mødet og 

der er fokus på barnet. 
 

Meningen med spindene er at spore både 
barn og forældre samt personale ind på 

samtalen. 

6. Kvalitetsrapport 2020-21 – 

skoledelen til høring (15 minutter) 

Bilag. 

  Kommunen udarbejder kvalitetsrapport. 
Denne til høring i bestyrelsen.  

 
Mange af kommunens resultater er toppet. 

Kommunen lå sidste år på 

landsgennemsnittet- dette år lægger vi 
under landsgennemsnittet.  

Horsens kommune er gennem en årrækkke 
blevet en af landets billigste kommuner at 

drive skole i. 

 
Nim skole ligger på gennemsnittet eller over 

gennemsnittet. 
I trivsel ligger vi med det højeste 

gennemsnit.  

 
I sammenligningerne vægtes typisk de 

socioøkonomiske forhold. I denne rapport er 
det rene tal uden denne vægtning. 

 
Et forslag om, at vi som Nim skole 

forholderos til data på Nim skoles elever ved 

afgangsprøverne? Altså at vi følger elevernes 
progression og data herom. 

 
En opmærksomhed på at færre unge i 

Horsens kommune end landsgennemsnittet 

gennemfører en ungdomsuddannelse. 
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Den nationale bekymring for Coronas 

trivselsmæssige påvirkning på børnene, ser 
vi ikke i vores tal. 

 

Vi kan være stolte af Nim skoles data. Et 
forslag om at udarbejde noget synlig 

kommunikation til Nims forældre og Nims 
borgere. Dette med opbakning fra resten af 

bestyrelsen. 

6. kvalitetsaftale dagtilbuddet 2020-

22. Dialog (10 minutter) 

Bilag 

  Kvalitetsrapporten er endnu ikke landet hos 
Olga og børnehuset. 

Bestyrelsen skal give feedback på rapporten. 

Olga sender rapporten ud til bestyrelsen, når 
hun modtager denne.  

 
Aftalerne fra 2020-22 

Sproglige færdigheder øges år for år. 
 

Forældretilfredshedsundersøgelse- lav score. 

Der er i Børnehuset en nysgerrighed herpå. 
Der har allerede været en drøftelse i 

personalegruppen og Olga herom. 

7. Opsamling 

forældretilfredsundersøgelsen (5 

minutter) 

  Fremadrettet fokus: 
 

Indsats på mere kontinuerlig sprogvurdering 
samt evaluering. 

 
Tiltag 

Årshjul omkring børnene, sprogvurderinger 

m.m. 
 

Der er udarbejdes handlingsplaner. Bl.a 
omkring kommunikation til forældrene. 

 

Fokus fremadrettet på en højere 
svarprocenten. 

Bestyrelsen vil gerne understøtte dette. 
 

Corona har fyldt meget. 
Personaleudskiftning har måske også en 

betydning. 

 
Den samlede tilfredshed med dagtilbuddet 

ligger højt. 49% er meget tilfredse. 47 % er 
tilfredse. Dette kan vi være stolte af og 

kommunikeres ud til forældre. 

 

8. Dialog om indsatsområde 

sprogbrug i skoledelen. (10 minutter) 

Bilag 

  Kort redegørelse  

Lars ønsker bestyrelsens feedback på 

indsatsen.  
Overordet mål: Nim skole skal være et godt 

sted at være-et godt sted at lære. 
 

Er der generel opbakning? 
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Er der kommentarer til sanktionstrappen? 
 

Involvering af forældre giver god mening. 
Generel opbakning. Udgangspunktet lægger 

op til dialog og refleksion. 

 
En optik på at grimt sprogbrug også opleves 

i børnegruppen i Børnehuset. Mon der kan 
trækkes tråde til lignende indsats i 

Børnehuset? 

 
Forslag om en kobling til idrætsforeningen.  

 
Naturligt med korregering af sproget. En 

opmærksomhed på, at børnene ikke 

kommer til at agere politi overfor hinanden. 
 

Flere har kendskab til fritidstilbud, hvor der 
er fokus på sproget. 

 
En opmærksomhed på, at det ikke kun er 

børnene med også de voksne, der kan være 

udfordret på sproget. 
 

En optik med perspektivet på, hvad vi gerne 
vil have barnet til. Hvad er det, de gerne vil 

formidle? Og hjælpe på vej med dette i et 

positivtladet sprogbrug. 
 

Generel opbakning fra bestyrelsen i 
samarbejdsdelen om indsats og sanktioner. 

Se evt. bilag 
 

9. Revision af princip for lejrture og 

ture ud af huset (10 minutter) 

Bilag 

  Det kommende år udarbejdes et årshjul for 

ture ud af huset. Årshjulet er blot en 
reminder til personalegruppen. 

 

Dato for revidering skal ikke med på 
hjemmesiden-ikke en del af principskrivet. 

 
Et ønske om, at der tilføjes argumenter for 

turene ud af huset. 

En del af skolens værdier. 
Hvorfor er det vigtigt at børnene kommer på 

ture ud af huset? Fællesskab, understøttelse 
af faglighed. 

 
Børhuset og ture ud af huset? Er det muligt 

at indtænke dette i Børnehuset? Olga tager 

kommentaren til efterretning. Der er dog 
fortsat fokus på det økonomiske perspektiv. 

Det er pt svært at prioritere ture ud af huset 
set i dette perspektiv. 
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Vigtigt med årshjulet i forhold til 
overnatning, således at forældre også kan 

planlægge med disse aktiviteter en mente. 
 

Formuleringen ved 3. og 6.klasse justeres 

således disse er enslydende. 
 

Opbakning til princippet.  

9. Opslag på aula – forespørgsel (10 

minutter 

  Der ønskes en tilbagemelding fra bestyrelsen 
vedr. opslag på AULA. Der har været en 

forældrehenvendelse vedr. omfanget af 
opslag. 

 

Det er muligt at slå notifikationer fra. 
I ugenoter lægges de informationer, der er 

behov for.  
 

Vi må ikke forvente, at forældre tjekker 
AULA hver dag. 

 

God kommunikation fra skolen. Måske ligger 
der en opgave i at hjælpe forældrene på vej 

i målgruppen for deres opslag, således at 
man retter sig mod målgruppen af 

modtagere. 

 

10.eventuelt   Helle takker for deltagelse i 

bestyrelsesarbejdet. For respektfulde og 
lærerige drøftelser. For indsigt i forældrenes 

perspektiv på Nim skole & Børnehus og på 

det at drive og samarbejde om børns 
udvikling og hverdag. 

 

 

 

 


